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《中秋节英语作文2篇带翻译》

中秋节,又称祭月节、月光诞、月夕、秋节、仲秋节、拜月节、月娘节、月亮节、团圆
节等,是中公民间的传统节日。下面是大哲网小编为您收集整理的中秋节英语作文2篇
，供大家学习。

中秋节英语作文1

The Mid-Autumn Festival, a traditional Chinese celebration, honors the legend of the
Moon Goddess, Chang'e. According to the story, Chang'e swallowed the elixir of life and
floated to the moon to evade the evil Feng Meng. People admire the full moon and eat
mooncakes to symbolize reunion. This festival reminds us of the beauty of the moon and
the importance of family.

中秋节，一个传统的中国节日，是为了纪念月神嫦娥的传说。故事中，嫦娥吞下了长
生不老药，飘到了月亮上，以逃避坏人逢蒙。人们欣赏满月，吃月饼，象征着团圆。
这个节日提醒我们月亮的美丽以及家庭的重要性。

中秋节英语作文2

Celebrating the Mid-Autumn Festival is a joyous occasion for my family. We gather
under the bright full moon, sharing delicious mooncakes and stories. The festival
symbolizes reunion and happiness. Lanterns light up our home, creating a warm and
festive atmosphere. It's a time to appreciate the beauty of the moon and the love of
family.

庆祝中秋节对我们家庭来说是一个欢乐的时刻。我们聚在明亮的满月下，分享美味的
月饼和故事。这个节日象征着团圆和幸福。灯笼点亮了我们的家，营造出一个温馨而
节日的氛围。这是一个欣赏月亮之美和家庭之爱的时候。
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